



Lokalbestyrelsesmøde, Thise skole og SFO onsdag den 9. september 2025 kl. 17:00-19:00

Deltagere: Gitte, Katrine FS., Bente, Sarah, Kathrine H, elevrådet Sean og Lærke og Anne

Afbud: HP

Mødeledelse: Bente, **Referent:** AH

Dagsorden

Emne	Ansvarlig	Forberedelse	Mål/udbytte	Konklusions- og aftalereferat
Velkommen og rammesætning	Bente		Lande og få en kop kaffe	
Konstituering af bestyrelsen	Bente			Bestyrelsen fortsætter som nu i indeværende skoleår.
Nyt fra elevrådet			Præsentation af elevrådet Nyt fra elevrådet	Formand: Lærke Næstformand: Sean Ønske om snackordning fx 2 gange om ugen som kan købes fra Aulaen Kasper Firman fra Menu, Sæby vil gerne levere.

				Ønske om større mål i skolegården – de er både slidte og for små. Ønske om målstreger i multibanen. At legepatruljen kan udvide til flere områder. Elevrådet vil gerne alle mand afsted efter præmier til skolefestens lotteri Løsning på problematikken vedr. gear: Solsejl over fliserne ved SFO'ens skur, så man kan sidde overdækket. Fase 2 ønsker sig en-mandsgynger Fase 3 ønsker sig en dag om ugen på sportspladsen.
Princip for trafiksikkerhed	AH		Vi skal have udarbejdet princip – arbejdsgruppe?	Bente har tidligere arbejdet i lokalbestyrelsen omkring bedre forhold på p-pladsen. Der er ønske om, at vi har gjort sikkerheden større. P-pladsen er ikke i god stand, nye streger ønskes og stort ønske om, at den kan blive ensrettet. Måske der kan være en fordel i, at der er valg inden længe.

				Arbejdsgruppen vil gerne undersøge om man selv må lave en art af et fodgængerfelt længere nede mod hallen. Anne sørger for at sende arbejdsgruppen trafikpolitikken fra kommunen. Arbejdsgruppe: Sarah, Katrine og Kathrine.
Skolens involvering i det grønne område på den anden side af vejen.	Bente			Der er givet tilbud til at indrette det grønne område. Evt samarbejde mellem skole og idrætsforeningen. Der er tanker om en stenmelssti og et legetårn (til skolebørn). Vi skal både ved skolen og i idrætsforeningen være obs på fonde, hvor vi kan søge midler. Der er givet 100.000 ved Landdistriktpuljen.
Støtteforening Videre arbejde med fonde ift.	AH	Referat fra sidste møde vedr støtteforeningen:	Opgaver + aftaler herfra	Bente undersøger ved Vinnie hvilke fonde der kunne være en god ide at søge ved. Anne hører arbejdsgruppen om evt. Facebookopslag som lokalbestyrelsen kan slå op.

Indretning af Aula		<i>HP og Bente har været til ekstraordinær generalforsamling. Vi er blevet en del af støtteforeningen nu, og vi må derfor bruge deres CVR-nummer. Der oprettes separate konti.</i> <i>Vi skal have aftalt de forskellige roller/opgaver.</i> <i>Skolen har et stort ønske om at søge midler til indretningen af Aulaen.</i> <i>Vi kan trække på Betina i børnehaven ift. kontakt til Winnie (rigtig godt styr på fonde).</i>		Elevrådet vil gerne hjælpe med at hente ting og indrette. Anne vil gerne skrive ansøgninger som LB kan sende. Støtteforeningen: Støttebeløb fra forældre. Pr. person 25 Pr. husstand: 50kr. Vigtigt med gennemsigtighed ift hvad pengene skal gå til ift at søge midler til skolen. Sarah laver udkast som skal ud både på Aula og på Facebook. LB giver respons inden det sendes ud.
---------------------------	--	--	--	--

		<i>Skolens støtteforening kan modtage penge fra forældre (på egen konto).</i> <i>Forældre skal vide, at man kan blive medlem (støttere) af støtteforeningen – her er minimumsbeløbet pr. person/husstand fastsat til: 25/30kr.</i> <i>Det må IKKE hedde 'kontingent', men skal derimod hedde 'støttebeløb'.</i> <i>Vi sender dette ud i begyndelsen af det nye skoleår.</i> <i>Vi skubber også at kigge på ansøgninger til</i>		
--	--	---	--	--

		<i>primo det nye skoleår.</i> <i>Alle har øjne og ører åbne for potentielle fonde.</i> <i>AH bistår med det skriftlige, men skolen må ikke selv sende ansøgninger.</i>		
Status vedr Madordning "go eller drop"?	Bente og AH	Referat fra sidste drøftelse: <i>Elevernes store ønske er at kunne bestille mad 2 gange om ugen.</i> <i>Hvis skolen kan håndtere bestilling, så kan Menu i Saltum godt levere et par ting ugentligt (Bente kontakter Menu ift bestilling/levering og betaling)</i>	"Go eller drop"?	Der skal kigges på muligheden for snackordning, hvor der ikke kræves pølsebevis. Elevrådet inviterer Rikke med til et elevrådsmøde hvor de kan drøfte videre om muligheden for at snackordningen kan indgå i tankerne om jobbank. Elevrådets drøfter videre hvad et evt. overskuddet skal/kan bruges til Obs ved betaling når vi ikke har mobiltelefoner.

		<i>Forslag:</i> <i>Frugtskål</i> <i>Sliders</i> <i>Gitte vil gerne høre White-team om de ville kunne hjælpe med levering fx mod en tak i form af en kurv eller lign. Om året.</i> <i>Betaling og bestilling:</i> <i>I tekstfeltet på mobileoverførsel skal der stå: Navn, fase + menu 1 eller 2</i>		
<u>Nyt fra:</u> Formanden Personale (skole/SFO)	Bente HP			Formand: Bente giver ordet til Kathrine. Kathrine fortæller, at Midtbyskolen, Skolegade er udfordret på en fornuftig frokostordning. Det sætter vores udfordring i perspektiv.

Skole/SFO- leder	<u>Anne:</u> Kort om skoleårets start Kort om ansættelsesproces Indvielse af multibanen Har I fortsat samme ønsker under "kommende møder"? Hjemmesiden opdateret			Ønske fra SB om AH vil komme og fortælle om faserne. Obs på hvordan TH kan opleve sig velkommen på HE i sampasning. Obs på fx garderober til de børn, som kommer. Lise-Lotte (formand) fortæller, at vi kan søge midler hos Mads Ved "Sammen om skolen" Anne undersøger nærmere. Personale: Skole- og SFO-leder: Skoleåret er kommet godt i gang. De nye faser mærker for alvor, hvordan eleverne har større muligheder for bredere fællesskaber både fagligt og socialt. Både børn og voksne øver sig på det nye og vi finder langsomt "de små sten", som vi kan/skal justere eller gentænke. Det har stor betydning for handlemuligheder og andre former for undervisning og fx værksteder, at der er to voksne i hver fase. Det skaber rum til
---------------------	--	--	--	---

				at støtte de børn, som har brug for ekstra guidning. Der er slået stilling op med ønske om en fastansat lærer på 1/11 til fagene tysk, n/t, madkundskab og svømning/livredder. I ansættelsesudvalget sidder Bente (formand), Marlene (faserepræsentant), HP (TR) og Anne (ledelse). Der er til dato allerede kommet knap 30 ansøgninger. Der er frist på. 26/9 og der forventes samtaler afholdt den 8/10. Multibanen skal indvies. Skolen er ved at planlægge, at sponsorerne inviteres til indvielse som en del af motionsdagen op til efterårsferien. Ønsker til kommende møder er revideret under mødet. Hjemmesiden er nu opdateret både på SFO og skole.
<u>Lukket møde</u>	AH		Orientering	Udgår

Godkendelse af referat	AH			Sendes til godkendelse pr. mail – svarfrist 1 uge.
Evt./ Tak for i aften	Bente			LB vil gerne deltage på forældremøder fremover: Støtte til børnesyn og skolens opgave/pædagogik. LB ift faseråd + velkomstfolder. Ros til personalet for at være i de svære forældresituationer og skolen for fint løbende at forklare børnesyn og holde fast i god pædagogik for børnene. På næste møde: Vedligehold af de udendørs områder er ærgerlige og det sender et forkert signal. På næste møde: Ønske om fortsat at pante efter efterårsferie – til elevrådets Fårup tur På næste møde: orientering om skoven.

Kommende møder:

Princip vedr sponsorering og reklame (næste møde)

Børnesyn; hvad betyder det og hvordan arbejder vi med det? Anne præsenterer og fortæller om hverdagen i det. Gerne folder med.